
Protokół Nr XXX/2022 
z XXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 14 czerwca 2022 r. 

XXX sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
1 lb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 11:04 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni; 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
4. Pan Kostrubiec Piotr 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Kuryło Jacek Marian 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Piotr Szmidt 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
4. Pan Marek Barcicki 
5. Pani Ewa Nogas 
6. Pan 

7. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
8. Pani Polakowska Urszula Mariola 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Radca prawny 
- Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami 
- Prezes Społecznego Komitetu Obrony przed 

wywłaszczeniem na potrzeby budowy linii 
kolejowej Trawniki Bełżec z siedzibą 
w Bożej Woli 1,22-442 Adamów. 

Radni nieobecni; 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
3. Pani Tyrka-Stećko Beata 

1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli; 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2,3) 

Porządek sesji; 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów 
za rok 2021. 
- debata nad raportem o stanie gminy, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Adamów z wykonania budżetu za 2021 rok. 
- dyskusja. 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu 
wykonania budżetu za 2021 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży przewodniczącym 
organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Rozpatrzenie pism. 

14. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji; 

Ad.l. Otwarcia XXX sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 12, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem, po czym zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać 
głos? 
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W sprawie porządku obrad głos zabrała radna Joanna Chmiel. Radna zgłosiła 
do porządku obrad wniosek o podjęcie opracowanej wspólnie przez Komisje Stałe Rady 
Gminy Adamów podczas posiedzenia w dniu 13 czerwca 2022 r. uchwały w sprawie 
wyrażenia sprzeciwu Rady Gminy Adamów wobec przebiegu proponowanych 
na terenie Gminy Adamów wariantów trasy linii kolejowej dużych prędkości w ramach 
inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. Radna Chmiel zaproponowała, aby projekt 
uchwały został umieszczony w punkcie 13 obrad sesji. 

Innych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Przewodnicząca Bożena Skiba zarządziła głosowanie w sprawie pizyjęcia nowego porządku 
obrad XXX sesji Rady Gminy Adamów. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem nowego porządku obrad XXX sesji Rady Gminy Adamów głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów- poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXIX sesji VIII kadencji z dnia 
17 maja 2022 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXIX sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 17 maja 2022 roku został przyjęty. 

Ad 4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- dożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Pani Bożena Skiba— Przewodnicząca Rady Gminy Adamów oddała głos Panu 
Krzysztofowi Kuźma, pełniącemu obowiązki Kierownika Centrum Integracji Społecznej 
w Jacni. 
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Pan Kuźnia podziękował Radzie Gminy Adamów za dotychczasową pomoc materialną 
na rzecz Centrum. Jednocześnie zaznaczył, że wszystkie koszty eksploatacji posiadanego 
sprzętu są bardzo duże, z uwagi na to, że jest on już dość stary i wysłużony. Z tych też 
względów oraz dodatkowo mając na uwadze koszty paliwa, energii, gazu oraz innych 
mediów, Pan Kuźma wystąpił do Rady, Skarbnika oraz Wójta Gminy Adamów z wnioskiem 
o zwiększenie dotacji na rzecz funkcjonowania Centrum Integracji Społecznej w Jacni. 

Uznano, że wniosek zostanie rozpatrzony na najbliższych Komisjach Stałych Rady Gminy 
Adamów. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów 
za rok 2021. 

Wójt Gminy Dariusz Szykuła przedstawił i omówił raport o stanie gminy Adamów za rok 
2021. (Zał. Prot. Nr 8) 
Radca prawny Marek Barcicki poinformował, iż w tym momencie powinna odbyć się debata 
nad raportem o stanie gminy. Radca wyjaśnił także zebranym, że uczestniczyć w debacie 
mogą również mieszkańcy, którzy w terminie określonym przez ustawodawcę złożyli taki 
wniosek. 
Przewodnicząca Rady Gminy Bożena Skiba zapytała, czy ktoś z zebranych chciałby zabrać głos. 
Radny Dariusz Komisarczuk stwierdził, że wyjaśnienia dotyczące raportu składane były podczas 
posiedzeń komisji. 
Wójt zaznaczył, że zawsze stara się odpowiedzieć na wszystkie pytania i udzielić niezbędnych 
wyjaśnień. 
W związku z tym, że nie podjęto dalszej dyskusji oraz nie zadano pytań dotyczących 
prziedstawionego raportu, Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła odczytała projekt uchwały 
w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Adamów za rok 2021. 
Radca podkreślił, że powyższą uchwałę podejmuję się bezwzględną większością 
ustawowego składu Rady Gminy. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Przeciw głosował: 
Jan Teterycz 
Za głosowało 11 przeciw 1, wstrzymał się 0 
(Zał. Prot. Nr 9) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem Wójta Gminy Adamów z wykonania budżetu za rok 2021. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Droździel-Szykuła odczytała uchwałę Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 10 maja 2022 roku, 
numer: RIO-Z-I-0034/15/2022 w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy za rok 2021. 

4 



Skarbnik Gminy zaznaczyła, że radni również otrzymali powyższe sprawozdanie oraz 
omówiła najważniejsze inwestycje wykonane w roku 2021. 

Radny Dariusz Sołtys odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów z dnia 
17 maja 2022 roku w sprawie pozytywnego zaopiniowania wykonania budżetu gminy 
za rok 2021, wyrażoną po zapoznaniu się przez Komisję ze sprawozdaniem finansowym, 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2021 wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacją o stanie mienia gminy. 
W związku z podjętą uchwałą Nr 1/2/2022 Komisji Rewizyjnej z dnia 17 maja 2022 r. 
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu wykonania 
budżetu za 2021 rok radny Dariusz Sołtys w imieniu Komisji Rewizyjnej wystąpił 
z wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Adamów 
za rok 2021. 

Radny Dariusz Komisarczuk odczytał punkt protokołu nr 2/2022 z dnia 17 maja 2022 ręku 
z posiedzenia Komisji Budżet Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony 
Środowiska, w którym Komisja po zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym, 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2021 wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, po przeprowadzonej dyskusji oraz udzielonych przez 
Skarbnika Gminy wyjaśnieniach rozpatrzyła powyższe sprawozdania i pozytywnie 
zaopiniowała wykonanie budżetum za rok 2021. 

Radny Tomasz Michałuszko odczytał punkt protokołu z dnia 17 maja 2022 roku 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego, w którym Komisja po zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym, 
sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2021 wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacją o stanie mienia gminy 
rozpatrzyła powyższe sprawozdania i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 
za rok 2021. 

Radni nie zadawali pytań oraz nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie. 
Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Droździel-Szykuła odczytała projekt uchwały. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Wstrzymał się: 
Jan Teterycz 
Za głosowało 11 przeciw 0, wstrzymał się 1 
(Zał. Prot. Nr 11) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 12) 

Ad.8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Adamów z tytułu 
wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba odczytała uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 26 maja 2022 roku, numer: 
RIO-Z-I-0035/15/2022 w sprawie zaopiniowania wniosku komisji rewizyjnej. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów przypomniała, że radny Dariusz Sołtys 
w poprzednim punkcie obrad przedstawił informacje z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Adamów z dnia 17 maja 2022 r., na którym pozytywnie zaopiniowano 
wykonanie budżetu gminy za rok 2021, co skutkowało podjęciem uchwały w sprawie 
wykonania budżetu gminy oraz opracowaniem wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Adamów z tytułu wykonania budżetu za rok 2021. 
Radni nie zadawali pytań oraz nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Droździel-Szykuła odczytała projekt uchwały. 

Radca prawny Marek Barcicki podkreślił, że powyższą uchwałę należy podjąć bezwzględną 
większością ustawowego składu Rady Gminy. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Przeciw głosował: 
Jan Teterycz 
Za głosowało 11 przeciw 1, wstrzymał się 0 
(Zał. Prot. Nr 13) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Gminy poprosiła Radę o zgodę na wprowadzenie zmian w projekcie uchwały 
w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej z uwagi, iż po wysłaniu materiałów 
do radnych gmina otrzymała z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego środki finansowe 
w wysokości 41 437,50 zł. na realizowany przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
program „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej". 

Radni wyrazili zgodę na proponowaną zmianę. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
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Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując zasadność proponowanych zmian. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 17) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot. Nr 18) 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży przewodniczącym 
organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 

Projekt uchwały przedstawiła i odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów 
Urszula Polakowska. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot Nr 19) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot. Nr 20) 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości. 

Pani Ewa Nogas- Pracownik Urzędu Gminy Adamów zaznaczyła, że projekt uchwały 
dotyczy działki położonej w Kołonii-Suchowola, którą gmina proponuje oddać za działkę 
położoną w Czamowodzie. Powyższa zamiana jest niezbędna z uwagi na budowę drogi 
w Czamowodzie. Ewa Nogas zaznaczyła jednocześnie, że na czas sporządzania projektu 
powyższej uchwały nie znany jej był numer Księgi Wieczystej działki w Czamowodzie 
i z uwagi na powyższe odczytując projekt uchwały, pracownik Urzędu doczyta ustalony 
numer księgi. 
Wójt- Dariusz Szykuła wyjaśnił, że na jednym z posiedzeń komisji szczegółowo przedstawił 
problemy związane z budową drogi w Czamowodzie. Następnie zaznaczył, że właściciele 
jednej z działek niezbędnej do budowy drogi chcą się zamienić za inną działkę. Wójt Gminy 
Adamów podkreślił, że zamiana zostanie przeprowadzona na podstawie wyceny 
rzeczoznawcy i zgodnie z przepisami, Wyjaśnił także, że właściciel działki tańszej będzie 
musiał dopłacić drugiej stronie. 
Pracownik Urzędu Ewa Nogas odczytała projekt uchwały. 
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W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji co do 
przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot. Nr 21) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 22) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu Rady Gminy Adamów wobec przebiegu 
proponowanych na terenie Gminy Adamów wariantów trasy linii kolejowej dużych 
prędkości w ramach inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba odczytała pismo Społecznego Komitetu 
Obrony przed wywłaszczeniem na potrzeby budowy linii kolejowej Trawniki-Bełżec z siedzibą 
w Bożej Woli 1, 22-442 Adamów w sprawie zwołania sesji oraz podjęcia uchwały dotyczącej 
sprzeciwu lokalnej społeczności w związku z planowaną budową ww. linii kolejowej. 

Wójt Gminy Adamów- Dariusz Szykuła zaznaczył, że w dniu 13 czerwca 2022 r. odbyło 
się wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy Adamów, podczas którego przedstawiono 
powyższe pismo. Wójt podkreślił, że wszystkie Komisje zgodziły się z argumentami mieszkańców. 
Następnie Wójt zaznaczył, że także według jego opinii zachodzi w tym przypadku bardzo duża 
ingerencja w zabudowę gospodarstw. Podkreślił jednakże, że nie posiada narzędzi, aby blokować 
inwestycje rządowe. W dalszej części wypowiedzi Wójt stwierdził, że wprawdzie nie można 
odcinać się od wszystkiego, gdyż świat musi się rozwijać, jednak z uwagi na stanowiska 
poszczególnych Komisji oraz zgodnie z jego własną oceną proponowany wariant czerwony 
przebiegu trasy jest nie do przyjęcia Z uwagi na powyższe na dzisiejszą sesję została 
przygotowana stosowna uchwała która, w ocenie Wójta zostanie podjęta 
Wójt poinformował zebranych, że podczas obrad Komisji przeprowadzono ponad godzinną 
dyskusję w sprawie budowy linii kolejowej Trawniki-Bełżec. Następnie zaznaczył, że wnioski 
mieszkańców były zawsze traktowane bardzo poważnie i starano się iść za ich głosem. W tym 
przypadku jest tak samo. Mieszkańcy nie chcą, rozbiórki kilku domów, gospodarstw w związku 
z tym należy szukać innych rozwiązań, tak, aby wariant czerwony nie ingerował w tak znacznym 
stopniu w zabudowę i nie przebiegał bardzo blisko gospodarstw. W ocenie Wójta od tego 
są projektanci i inżynierowie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów- Tomasz Michałuszko odczytał projekt uchwały wraz 
z jej uzasadnieniem. 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrał obecny na sali obrad Prezes Społecznego 
Komitetu Obrony przed wywłaszczeniem na potrzeby budowy linii kolejowej Trawniki Bełżec 
z siedzibą w Bożej Woli 1,22-442 Adamów. 
Prezes zaznaczył, że chciałby przedstawić kilkanaście aspektów, które świadczą o tym, 
że ww. projekt inwestycji nie jest przygotowany do końca i został oparty na tzw. chęci budowy 
czegokolwiek, nie zagłębiając się w żadne analizy. 
W ocenie Komitetu nie były robione w ogóle żadne analizy, bo budowa samego toru to nie jest to, 
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że zbudowany zostanie tor, po którym będzie jeździł pociąg, ale to jest kwestia odwodnienia 
gruntu. Odwodnienie natomiast pociąga za sobą spustoszenie gleby, jałowienie, erozję, zmienia 
w ogóle ciąg wszystkich, struktur wody podziemnej, co w konsekwencji powoduje wiele 
powikłań przyrodniczych i środowiskowych. Z uwagi na powyższe całe to Studium 
nie ma nic wspólnego ze studium środowiskowym oraz studium ochrony środowiska. 
Prezes podkreślił także, że konsultacje społeczne nie były społecznymi konsultacjami, jedynie 
narzuceniem pewnej koncepcji, z którą przyjechali reprezentanci inwestorów, tzn. inwestora 
szeroko rozumianego. 
Prezes wyraził wdzięczność Radzie Gminy Adamów za opracowanie powyższego projektu 
uchwały, podkreślając znaczenie tej inicjatywy. Następnie wyraził chęć dalszych szczegółowych 
wyjaśnień i przedstawienia możliwych rozwiązań. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk, 
Ryszard, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Jan Teterycz. 
(Zał. Prot Nr 23) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot. Nr 24) 

Po zakończonym głosowaniu radny Jan Kawałko podziękował członkom Rady Gminy 
Adamów, którzy przychylili się do prośby mieszkańców oraz Wójtowi Gminy Adamów, 
za to, że również poparł to stanowisko, a także Panu Prezesów Komitetu za zainteresowanie 
się sprawą. 
Radny Kawałko przypomniał również o propozycji Starosty Zamojskiego złożone podczas 
posiedzenia ostatnich Komisji Stałych, aby Wójt Gminy Adamów wspólnie ze Starostą Zamojskim 
i innymi Wójtami powiatu udał się do ministerstwa w celu przedstawienia powyższego stanowiska 
mieszkańców. 

Ad. 14. Rozpatrzenie pism. 

• Pismo mieszkańców Adamowa (nr domów 89, 90, 92, 93, 94, 95 i 96) w sprawie pominięcia 
ich gospodarstw w projektowanej magistrali wodociągowej odczytała Przewodnicząca Rady Gminy 
Adamów- Bożena Skiba 

Dariusz Szykuła podkreślił, że przez kilkanaście lat, od kiedy sprawuje urząd Wójta zarówno sołtys, 
radny, jak i mieszkańcy Kolonii Adamów na żadnym z zebrań wiejskich nie zgłaszali potrzeby 
budowy sieci wodociągowej. Ponadto Wójt zaznaczył, że gmina nie robi rozbudowy sieci 
w miejscowości Adamów, tylko buduje wodociąg do Bliżowa i ma na to określone środki. Natomiast 
w Adamowie ma zostać dokonana wymiana istniejącej sieci wodociągowej oraz włączenie 
się do nowego wodociągu, żeby zapewnić przepustowość, określić średnicę sprawności itd. 
Wójt stwierdził następnie, że rozmawiał o tej sytuacji z radnym, któremu również 
mieszkańcy nic nie sygnalizowali. Z powyższych względów Wójt wyraził swoje zdziwienie, 
że wnioskodawcy piszą, że ich niepodłączona na złość i o nich zapomniano. W piśmie 
ponadto mieszkańcy zaznaczają, iż istnieje możliwość podłączenia ich gospodarstw na tym 
etapie. Wójt Gminy Adamów stwierdził, że wszystko się zgadza, podkreślił, jednak, że tego 
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typu sytuacja powinna zostać zgłoszona pół roku temu. W tej chwili robiony jest już projekt, 
należało, by sporządzić aneks do umowy i zwiększyć środki. Wójt podkreślił, że gmina 
związana jest terminami, budżetem i zabezpieczeniem środków na inne inwestycje i nie jest 
to wszystko takie proste, jak się wydaje. Wójt przyznał, że możliwości istnieją, jednak 
zapytał, radnych, czy realizować to w tej chwili, czy za rok. Następnie 
wyjaśnił, że część terenów przy kostce, gdzie powstała droga w planie przestrzennym 
już jest przeznaczona pod zabudowę zagrodową, jeżeli zostaną one jeszcze rozszerzone 
i tam zaczną się ludzie budować, to wodociąg można byłoby zrealizować dla większej liczby 
mieszkańców. W przypadku podjęciu decyzji o wcześniejszym terminie realizacji 
tej inwestycji należałoby zmieniać wszystkie nasze założenia, plany, przedłużać terminy, 
czekać na mapę do celów projektowych, zgody właścicieli działek, czy pozwolą na przejście 
sieci. Wójt przypomniał również o sytuacji, jaka miała miejsce przy budowie dogi 
(prokuratura, telewizja) i podkreślił, że podobnie być może przy wodociągu. 

Radny Dariusz Sołtys zaznaczył, że takich odcinków, wodociągów jeszcze na terenie gminy jest kilka, 
gdzie należałoby to zrobić, ale właśnie zważając na budżet i termin wykonania tych wszystkich 
potrzeb, jeszcze się nie zgłasza, bo to jak Wójt powiedział, w późniejszym tenninie jest 
możliwe do zrealizowania Radny podał dla przykładu część miejscowości Jacnia nazywanej 
potocznie Bródki. 

W odpowiedzi Wójt Gminy zaznaczył, że nie ma co przyrównywać Bródek do Kolonii-Adamów, 
bo Kolonia-Adamów jest na górze i tu studnie głębinowe są bardzo długie, głębokie i kosztowniejsze. 
Wójt podkreślił jednocześnie, że nikt z mieszkańców Kolonii Adamów nigdy nie pytał 
0 wodociąg. Wójt stwierdził, że rozumie, iż każdy chciałby mieć wszystko: i drogę i wodociąg i gaz 
1 światłowody, ale nas jeszcze na wszystko tak od razu nie stać. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zaznaczyła, że podczas obrad Komisji Stałych zostały 
wypracowane stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

• Ewa Nogas pracownik Urzędu Gminy przedstawiła wniosek sprzedaży działki położonej 
w miejscowości Jacnia nr ewidencyjny 141/2 o powierzchni 0,0107 ha i przeznaczeniu 
dr (droga). 

Pracownik Urzędu Gminy zaznaczyła, że położona jest ona między działkami wnioskodawcy i nie jest 
wykorzystywana jako droga, podkreślając następnie, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby ją sprzedać. 
Radca prawny wskazał, że przed sprzedażą należy zmienić jej przeznaczenie. 

Rada Gminy Adamów zdecydowała o możliwości sprzedaży działki. 

• Ewa Nogas pracownik Urzędu Gminy przedstawiła wniosek sprzedaży części działki położonej 
w miejscowości Adamów nr ewidencyjny 151 o powierzchni ok. 0,0800 ha i przeznaczeniu 
dr (droga). 

Pracownik Urzędu Gminy poinformowała, że również i w tym przypadku część drogi leży między 
dzidkami wnioskodawcy. Ewa Nogas zaznaczyła, że jeżeli chodzi o dostęp do innych działek, 
to również i tutaj nic nie przeszkadza wjej sprzedaży. 

Po przeprowadzonej dyskusji, udzielonych wyjaśnieniach przez pracownika Urzędu, Wójta Gminy 
Adamów oraz radcę prawnego, Rada Gminy Adamów zdecydowała o możliwości sprzedaży 
działki. 
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Ad.15. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

• Adam Walczak pracownik Urzędu Gminy Adamów poinformował, że podczas obrad Komisji Stałych 
na wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wypracowano stanowisko Rady 
Gminy Adamów w sprawie zakazu palenia drewnem. Pracownik wyjaśnił, że w związku 
z powyższym zasadnym byłoby na dzisiejszej sesji przyjąć powyższe stanowisko. Pracownik 
zaznaczył, że treść stanowiska jest radnym znana, a dodatkowo przed dzisiejszą sesją zostało 
przekazane do wglądu w formie papierowej. 
(Zał. Prot. Nr 25) 

Rada Gminy Adamów jednogłośnie przyjęła proponowane stanowisko dotyczące zakazu palenia 
drewnem, (za 12 przeciw 0 wstrzymał się 0) 

• Radny Jan Kawałko zgłosił wniosek o naprawę drogi w miejscowości Rachodoszcze oraz ponowił 
prośbę o nadanie ww. miejscowości numerów drogom dojazdowym do posesji. 

• Radny Dariusz Sołtys złożył wniosek o naprawę hydrantów w miejscowości Jacnia. 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli- Maria Sak podziękowała za inwestycję związaną 
z remontem budynku szkoły. Jednocześnie zwróciła uwagę, że remont nie do końca rozwiązuje 
problemy, gdyż w części budynku z 1998 r. występuje znaczne zagrzybienie. Po szczegółowych 
wyjaśnieniach dotyczących źródła zagrzybienia Dyrektor wnioskowała, aby rozwiązać również 
i ten problem przy okazji prowadzonej inwestycji. 

Wójt- Dariusz Szykula wyjaśnił Pani Dyrektor, że podobnie, jak w Kolonii-Adamów, 
nie da się dołożyć do czegoś, gdzie jest złożony wniosek, ustalono zakres projektu rzeczowy 
i finansowy. Wójt podkreślił, że proponowana inwestycja wymaga oddzielnego projektu i oddzielnego 
wniosku. Wójt zaznaczył następnie, że przy tego typu działaniach nie jest tak, że dzisiaj Pani Dyrektor 
przyjdzie i powie „dołóżcie", dlatego na tym etapie nie da się tak tego zrobić. Wójt stwierdził, 
że rozumie Dyrektora i zdaje sobie sprawę, że wszystko należy remontować, jednakże zaznaczył, 
iż szkoły to są największe inwestycje w naszej gminie, od paru lat Następnie dodał, że szkoły 
dofinansowujemy cały czas, mają one największy budżet, bo ok. 7 milionów i co możemy, to staramy 
się realizować. 

Wójt poinformował, że konserwator ma dokonać przeglądu wszystkich hydrantów na terenie gminy. 

Wójt stwierdził, że dzisiaj droga w Rachodoszczach może być naprawiona po wcześniejszym 
kontakcie z operatorem koparki. 

Wójt zaznaczył, że numery będą nadawane wszystkim drogom, które ich nie mają, a mogą 
być budowane, natomiast opóźnienie wynika z małej kadry pracowników Urzędu Gminy, przed 
którymi ciągle są stawiane nowe zadania. 

Na zakończenie Wójt Gminy Adamów- Dariusz Szykuła podziękował za przyjęcie absolutorium, 
Wójt zaznaczył, że w jego opinii absolutorium nie jest tylko dla Wójta, ale dla pracowników i radnych, 
bo wspólnie wszystko ustalamy, a później wspólnie realizujemy. 
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Ad. 16. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zamknęła XXX sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

P R Z I C Z Ą C A 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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